
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 13.11.2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Mgr. Dušan Pollák, privítal všetkých prítomných 
a oboznámil ich s programom zasadnutia s doplnením v bode rôzne, a to s dodatočne 
predloženými materiálmi 

Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 
a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 
Plnenie rozpočtu k 30.9.2012 
Ing. K. Leskovjanská – predložený materiál už bol predmetom rokovania v mesiaci október. 
 
k bodu č. 2 
Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta 2012 
Ing. K. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál 
 
Uznesenie č. 01/11/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
návrh na 2 zmenu rozpočtu 2012 – originálne a prenesené kompetencie školstvo. 
 
 
k bodu č. 3 
Zmena VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, MŠ  
a školského zariadenia 
Ing.  Nemčok – zákon o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v zmysle neskorších predpisov bol novelizovaný zákonom č. 325/2012 
Z.z. z 20 septembra 2012. Doteraz platné VZN, ktoré bolo prijaté na základe doteraz platnej 
legislatívy neobsahuje zmeny prijaté spomínanou novelou. Z toho dôvodu sa pristupuje 
k návrhu na zmenu tohto VZN, ktoré sú vyznačené farebne v predloženom materiáli. Prílohy  
sú spracované vo dvoch alternatívach. Dôvodom predloženia alternatív je fakt, že pre rok 
2012 ešte nie je známy jednotkový hodnotový koeficient a vychádza sa z hodnotového 
koeficientu, ktorý bol určený nariadením vlády pre rok 2012. Alternatíva č. 1 je vypočítaná 
pomocou minuloročného jednotkového koeficientu a nezohľadňuje skutočné potreby škôl 
a školských zariadení zistené pre rok 2013. Alternatíva č. 2 čiastočne zohľadňuje skutočné 
potreby škôl a školských zariadení zistené pre rok 2013, k tejto alternatíve sa prikláňa aj 
odbor školstva.  
 
Uznesenie č. 02/11/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
zmenu VZN Mesta Rožňava o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy ZUŠ, dieťa MŠ 
a dieťa školského zariadenia, a to alternatívu č. 2.  
 
 
k bodu č. 4 
Informatívna správa o aktivitách v Zóne M za mesiac október 2012 
Ing. Nemčok – klub mladých Zóna M bol zriadený v rámci projektu Ja, Ty, My, Vy 
v prevencii závislostí II, na ktorom spolupracovalo mesto Rožňava, Informačné centrum 
Europe Direct a Centrum pre pedagogicko – psychologického poradenstva a prevencie v 
Rožňave. Generálnym sekretariátom Výboru ministrov pre drogové závislosti a kontrolu drog 



bola schválená účelová dotácia na podporu programov, iniciatív a aktivít, v oblasti národnej 
stratégie boja proti drogám a drogovým závislostiam. Hlavným cieľom projektu bolo 
„Rozvíjaním aktívneho prístupu občanov k poznaniu a riešeniu problematiky závislostí, 
odporovaním systematického vzdelávania, vytvorením Zóny M ako alternatívneho priestoru 
pre mladých a zníženie dopytu po drogách v našom regióne“. Legislatívnym rámcom pre 
projekt a vznik klubu je niekoľko základných dokumentov viažucich sa k mládeži. Kľúčové 
oblasti a akčné plány štátnej politiky vo vzťahu k deťom a mládeži v SR na roky 2008 – 2013, 
zákon o podpore práce s mládežou, Koncepcia práce s mládežou KSK a Koncepcia práce 
s mládežou mesta Rožňava. Klub participuje na všetkých akciách mesta, ktoré organizuje 
referát kultúry, má vlastné aktivity, ktoré organizujú pracovníci klubu, ale základ činnosti 
klubu sú aktivity, ktoré si organizuje mládež sama – rozpis aktivít je súčasťou materiálu.  
 
Komisia informatívnu správu činnosti Zóny M berie na vedomie. 
 
 
k bodu č. 5 
Návrh VZN mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových 
podujatiach na území mesta Rožňava 
Mgr. Gallo – prezentoval predložený materiál. VZN už bolo predmetom rokovania komisie 
školstva a MZ, ktoré tento materiál stiahol na opätovné prerokovanie v komisiách 
s pripomienkami poslanca MZ. Mgr. R. Kovácsa.  
 
Uznesenie č. 03/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
VZN  mesta Rožňava o verejných kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach na 
území mesta s navrhnutými zmenami: 

• v článku 2 bod 5 – vypustiť poslednú vetu: Taktiež sa toto nariadenie nevzťahuje na 
podujatia, ktorým je spoluorganizátorom alebo organizátorom mesto Rožňava 

• v článku 3 bod 8 – upraviť vetu: Pri organizovaní podujatí v objektoch musí byť čas 
ukončenia akcie v súlade s rozhodnutím o otváracích hodinách danej prevádzky... 

• článok 4 bod 2c špecifikovať – návšteva najvyšších predstaviteľov štátu, návšteva 
vysokých zahraničných predstaviteľov, cirkevných hodnostárov a pod.  

• článok 8 body 3, 4, 5, 6 – vypustiť 
 
 
k bodu č. 6 
WYON s.r.o. , Šafárikova 107, Rožňava – predaj pozemku mesta  
Mgr. Pollák – spoločnosť požiadala o odpredaj pozemku mesta za účelom zriadenia dvoch 
tenisových kurtov. V žiadosti je uvedené, že športovisko – tenisové kurty by nijakým 
spôsobom nezaťažovali okolitých obyvateľov, životné prostredie a výučbu v miestnej 
základne škole na  akad. Jura Hronca, nakoľko by boli využívané v poobedňajších hodinách 
a cez víkendy. Tenisové kurty by slúžili širokej verejnosti a súčasťou predmetného 
športoviska by boli šatne a príslušné sociálne zariadenie. Predmetný podnikateľský zámer 
spoločnosti nie je v rozpore so schváleným územným plánom mesta, nakoľko sa jedná 
o zmiešané územie. Zároveň žiadajú v prípade schválenia predaja predmetných pozemkov 
o zriadenie vecného bremena – právo prechodu na daný pozemok k tenisovému kurtu, cez 
parkovisko a miestnu komunikáciu. Nakoľko sa predmetné pozemky nachádzajú v blízkosti 
školy a jedna parcela priamo v areáli školy, bola škola požiadaná o stanovisko, v ktorom 
nesúhlasia s predmetným predajom. Osobne sa informoval u kompetentných, požadované m2 
sú nedostačujúce na zriadenie dvoch tenisových kurtov s príslušenstvom.  
 



Uznesenie č. 04/11/12 – komisia neodporúča predaj pozemkov mesta spoločnosti WYON 
s.r.o. Rožňava za účelom zriadenia tenisových kurtov.  
 
 
k bodu č. 7 
VZN mesta Rožňava o organizácií miestneho referenda – návrh na doplnenie 
p. Šujanská – doplnenie VZN je potrebné z dôvodu legislatívnych zmien. Dňa 1.7.2011 
nadobudol účinnosť zákon, ktorým sa mení a dopĺňa zákon o používaní jazyka národnostných 
menšín, kde podľa § 4a ods. 1 obec, v ktorej národnostná menšina tvorí podľa dvoch po sebe 
nasledujúcich sčítaniach obyvateľov najmenej 15%, môže formou hlasovania svojich 
obyvateľov rozhodnúť o zmene označenia obce v jazyku národnostnej menšiny. Z uvedeného 
dôvodu sa VZN dopĺňa. 
 
Uznesenie č. 05/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
VZN mesta Rožňava o organizácií miestneho referenda – doplnenie § 3 bod 2f)   zmenu 
označenia mesta a § 3 ods. 7 písm.a) doplnený o text: a písm. f. 
 
 
k bodu č. 8 
Úprava rozpočtu na rok 2012 -  MD ACTORES 
p. Kobezda – navrhujú upraviť – navýšiť rozpočet divadla. Finančné prostriedky 
z upraveného rozpočtu sa použijú na kúrenie, reklamu, cestovné náklady, vlastnú tvorbu 
divadelných predstavení...  
 
Uznesenie č. 06/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
úpravu – navýšenie rozpočtu na rok 2012 pre MD Actores v Rožňave.  
 
k bodu č. 9 
Alternatívy fungovania TIC  
Ing. Cseh – Turistická informačná kancelária je účelové zariadenie, ktoré zabezpečuje zber, 
aktualizáciu a bezplatné poskytovanie informácií v oblasti cestovného ruchu. Jej poslaním je 
vytvárať komplexnú a stále aktuálnu ponuku cestovného ruchu v oblasti jej pôsobenia. 
Riaditeľka TIC prezentovala predložený materiál s alternatívami A – F fungovania TIC. 
Alternatíva A je zachovanie doterajšej formy TIC s 3 zamestnancami. Výhodou je zachovanie 
sezónnych otváracích dôb, soboty, nedele, zachovanie vlastných príjmov zo sprievodcovskej 
činnosti, možnosť zvýšenia príjmov z podnikateľskej činnosti – nové produkty a zachovanie 
doterajšej prezentácie mesta. Alternatíva B je zachovanie doterajšej formy TIC a prepustenie 
1 produktového referenta. Negatíva sú: skrátenie otváracej doby, rozdelenie úloh 
produktového referenta, potreba získania oprávnenia na sprievodcovskú činnosť. Alternatíva 
C je zachovanie doterajšej formy TIC a prepustenie ekonomického referenta. Týmto by ostal 
predmet sprievodcovskej služby, ale bolo by potrebné rozdelenie ostatných úloh 
ekonomického referenta. Alternatíva D je organizačné začlenenie TIC do Technických služieb 
mesta Rožňava a prepustenie 1 zamestnanca. Touto alternatívou by sa TIC stali platcami 
DPH, čo by pre nich znamenalo stratu. Alternatíva E – prenájom priestorov TIC súkromnému 
subjektu. Prenájmom priestorov by sa odovzdal novému subjektu a tým aj celý zisk zo 
zabehnutej podnikateľskej činnosti. Navyše 1 pracovník MsÚ Rožňava tam zamestnaný 
nebude môcť garantovať štandard služieb informačného centra. Alternatíva F je začlenenie 
pod Mesto Rožňava. V súčasnosti nie je možné vykonávať podnikateľskú činnosť pod 
hlavičkou mesta, pretože by sa týmto mesto stalo automaticky platcom DPH. 
K podnikateľskej činnosti a do obratu DPH by sa automaticky započítali aj príjmy. Pri 



včlenení TIC do štruktúr Mesta Rožňava, by sa TIC muselo vzdať svojho zisku z vedľajšej 
podnikateľskej činnosti a tým by mesto muselo financovať celú prevádzku.  
 
Uznesenie č. 07/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
Alternatívu A fungovania Turisticko informačného centra v Rožňave.  
 
k bodu č. 10 
Návrh na zrušenie uznesenia MZ č. 126/2007 časť b zo dňa 28.6.2007 
Mgr. Gallo – nakoľko Umelecká rada Umeleckej únie na svojom zasadnutí odsúhlasila 
zrušenie Umeleckej únie, stratilo toto uznesenie MZ svoje opodstatnenie.  
 
Uznesenie č. 08/11/12 – komisia odporúča  Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave zrušiť 
uznesenie MZ č. 126/2007 časť b zo dňa 28.6.2007.  
 
 
k bodu č. 11 
Rôzne a) Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku MZ v Rožňave 
p. Šujanská – návrh predložili poslanci MZ, žiadajú zmenu v § 7 bode 12, a to  v poslednej 
vete vynechať:  a mimo poradia, doplniť 12a: O návrhu o ukončenie diskusie dá predsedajúci 
hlasovať až po tom, ako so svojimi diskusnými príspevkami alebo faktickým poznámkami 
vystúpia všetci diskutujúci, ktorí sa do diskusie prihlásili do momentu, kedy bol daný návrh 
na ukončenie diskusie.  
 
Uznesenie č. 09/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
návrh na zmenu Rokovacieho poriadku MZ v Rožňave podľa predloženého návrhu.  
 
 
 
k bodu č. 11 
Rôzne b) Scenár podujatia na predajnú akciu Vianočné trhy 2012 s predpokladanými 
finančnými  nárokmi  
p. Mazanová – VZN na predajnú akciu Vianočné trhy 2012 schválilo MZ, teraz predkladá 
scenár podujatí s finančnými nárokmi. V štádiu príprav je zabezpečenie elektrických prípojok, 
čo Technické služby mesta musia realizovať prostredníctvom VSE a opravuje sa vianočná 
výzdoba, aby mohlo byť mesto vyzdobené na začiatku Adventného obdobia. Uličku remesiel 
podľa dispozície mienia situovať pred sochu Františky a vianočný stromček bude osadený 
pred Radnicou. Pri stromčeku v rámci kultúrneho programu plánujú umiestniť aj Betlehem 
s programom pre deti a tiež Vianočný koncert. Koncepcia koncertu – charitatívny koncert aj 
s bazárom, ktorého výťažok by bol rozdelený na charitatívne účely. Okrem toho bude počas 
celého podujatia znieť reprodukovaná hudba – vianočné koledy ozvučená z mestskej veže. 
K tomu navrhujú v rozpočte položku 200 € na zakúpenie zosilňovača. Vlani sa na tento účel 
zakúpil MP3 prehrávač a zosilňovač bol požičaný.  
Mgr. Bischof – minulého roku bola nemiestne vyzdobená socha Františky, ako aj Strážna 
veža. Čo sa týka výťažku z bazára na charitatívne účely, rád by bol oboznámený kto, koľko 
a za akých podmienok to získa.  
p. Mazanová – nevie koľko sa vyzbiera, v lani sa zvážilo finančné prostriedky darovať pre 
bezdomovcov, ktorí chodia ku katolíckej charite. Peniaze sa použili na jedlo, deky a polovica 
finančných prostriedkov dostala charita, ktorá sa stará o týrané ženy.  



Mgr. Vaško – kultúrny duch adventu, zabíjačka, pretekanie krvi sa tam nehodí. Občerstvenie 
iste budú ponúkať aj stánky. Čo sa týka finančného výťažku z bazára, navrhuje komunikovať 
s klubom náhradných rodín. Tieto rodiny sa starajú aj o 5 detí, čo je veľmi náročné.  
 
Uznesenie č. 10/11/12 – komisia odporúča  schváliť scenár podujatia na predajnú akciu 
Vianočné trhy 2012 a vo finančnom rozpočte neodporúča zabíjačku z ekonomických dôvodov 
a z dôvodu rekonštrukcie námestia.  
 
k bodu č. 11 
Rôzne c) MD Actores Rožňava – návrh rozpočtu na rok 2013 – zmena 
p. Kobezda – tento materiál je vypracovaný na základe požiadavky finančnej komisie. 
Divadlo predkladá 3 varianty, ktoré navrhujú možnosť ušetrenia finančných prostriedkov 
mesta. Návrh č. 1: v navrhovanom rozpočte znížili náklady na nájom a financie pre 
dramaturgickú činnosť kultúrnej časti OKC. Pri tomto navrhovanom rozpočte mesto ušetrí 38 
tis. ročne oproti roku 2012 a to v prípade, že poslanci MZ znížia požadovaný nájom za časť 
priestorov v OKC pre Technické služby Mesta Rožňava. Cieľom je zachovanie kultúry 
v tomto meste prostredníctvom divadla pre deti a v minimálnom počte pre mládež a 
dospelých. Návrhom č. 2 navrhujú ušetriť mestu finančné prostriedky, ktoré poukazovalo 
divadlu na nájom a to spôsobom, že divadlo prevezme do správy priestory, v ktorých 
momentálne sídli. Mesto ušetrí oproti roku 2012 finančné prostriedky vo výške 46.760 €. 
Cieľom je zachovanie kultúry v tomto meste prostredníctvom divadla pre deti 
a v minimálnom počte pre mládež a dospelých. Návrh č. 3: v prípade, ak by v r. 2013 divadlu 
nebol poukázaný žiadny príspevok od mesta a mestská príspevková organizácia by bola 
zrušená, divadlo by začalo fungovať ako občianske združenie a bolo by nútené zmeniť 
stratégiu fungovania, nakoľko stratí pozíciu pevných priestorov, kde mohlo vyvíjať 
plnohodnotnú činnosť. Schopnosť prežitia divadla a kultúry v OKC bola okrem iného 
garantovaná aj tým, že dochádzalo ku vzájomnej finančnej podpore v priebehu celého roka. 
Vzniknuté Občianske združenie bez domovskej scény by sa stalo len ďalším agentúrnym 
typom bez statusu a vážnosti divadla. Občianske združenie v prípade ďalšej pôsobnosti 
v Rožňave nemohlo garantovať platy pre zamestnancova zároveň z právneho hľadiska nemalo 
záruku, že mesto poskytne navrhovaný príspevok OZ pôsobiacemu na území mesta v tej 
výške, v akej sľúbi. Pri tejto situácii časť zamestnancov uvažuje neprijať ponuku zamestnať 
sa v OZ. Na to, aby OZ mohlo reálne fungovať ako divadlo a niečo garantovať, potrebuje 
podporu mesta vo výške 29 800 € (nájomné pre vystúpenia, skúšky nových inscenácií, 
cestovné náklady a pod.). Z toho vyplýva, že nie je nutné rušiť divadlo, pri všetkých 3 
variantoch je možné pôsobiť i naďalej ako príspevková organizácia MD ACTORES avšak 
v krízovom – núdzovom režime.  
Mgr. Bischof – divadlo vlastne pôsobí ako mestské kultúrne stredisko. Zohráva kľúčovú 
úlohu kultúry v meste. OKC je energeticky náročná budova. Je dôležité učiť deti navštevovať 
divadlo, ako keby divadelníci chodili do škôl – telocviční.  
 
Uznesenie č. 11/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
alternatívu č. 1.  
 
k bodu č. 11 
Rôzne d) Návrh o zmenu v sieti škôl a školských zariadení z dôvodu presťahovania CVČ 
do priestorov bývalej Gemerskej knižnice na nádvorí Radnice 
PaedDr. Mičudová – MZ schválilo rozšírenie zoznamu prebytočného majetku aj o budovu 
CVČ na Šafárikovej ulici. Na základe uznesenia a skutočnosti, že budova CVČ vyžaduje 
a bude vyžadovať zvýšené finančné prostriedky na jej udržanie v prevádzkovom stave, odbor 



školstva navrhuje presťahovanie CVČ z tejto budovy do priestorov bývalej knižnice na 
nádvorí Radnice. Táto budova je vo vlastníctve mesta a spravujú ju Technické služby mesta. 
Po jej predbežnej prehliadke sa navrhuje presťahovať CVČ do tejto budovy a s tým súvisí aj 
nutnosť žiadať Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR o zmenu v sieti škôl 
a školských zariadení. Táto žiadosť bude na ministerstvo predložená v zmysle zákona 
a smernice Ministerstva školstva SR, ktorou sa určuje postup orgánov štátnej správy 
v školstve a zriaďovateľov škôl a školských zariadení pri zaraďovaní, vyraďovaní alebo 
zmenách v sieti škôl a školských zariadení a pri zriaďovaní a zrušovaní škôl a školských 
zariadení. K uvedenej žiadosti je potrebné priložiť aj stanovisko zriaďovateľa uvedeného 
školského zariadenia. Výšku finančných prostriedkov nutných na úpravu priestorov do 
prevádzkyschopného stavu vyčísli odbor výstavby.  
 
Uznesenie č. 12/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
žiadosť o zmenu v sieti škôl a školských zariadení z dôvodu presťahovania CVČ do 
priestorov bývalej Gemerskej knižnice na nádvorí Radnice.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová        Mgr. Dušan Pollák v.r. 
     tajomníčka komisie                    predseda komisie 
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2. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta 2012 
 
Uznesenie č. 01/11/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť návrh 
na 2 zmenu rozpočtu 2012 – originálne a prenesené kompetencie školstvo. 

 
 
Ing. Klára 
Leskovjanská 

 
 
 
 

3. Zmena VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, MŠ  a školského 
zariadenia 
 
Uznesenie č. 02/11/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť zmenu 
VZN Mesta Rožňava o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa 
školského zariadenia, a to alternatívu č. 2.  

 
 
 
Ing. Ivan Nemčok 

 

5. Návrh VZN mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach 
na území mesta Rožňava 
 
Uznesenie č. 03/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave VZN  
mesta Rožňava o verejných kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach na území 
mesta s navrhnutými zmenami: 

• v článku 2 bod 5 – vypustiť poslednú vetu: Taktiež sa toto nariadenie nevzťahuje na 
podujatia, ktorým je spoluorganizátorom alebo organizátorom mesto Rožňava 

• v článku 3 bod 8 – upraviť vetu: Pri organizovaní podujatí v objektoch musí byť čas 
ukončenia akcie v súlade s rozhodnutím o otváracích hodinách danej prevádzky... 

• článok 4 bod 2c špecifikovať – návšteva najvyšších predstaviteľov štátu, návšteva 
vysokých zahraničných predstaviteľov, cirkevných hodnostárov a pod.  

• článok 8 body 3, 4, 5, 6 – vypustiť 
 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Peter Gallo 
Erika Švedová 

 
 
 



6. WYON s.r.o. , Šafárikova 107, Rožňava – predaj pozemku mesta  
 
Uznesenie č. 04/11/12 – komisia neodporúča predaj pozemkov mesta spoločnosti WYON s.r.o. 
Rožňava za účelom zriadenia tenisových kurtov.  

 
 
Mgr. Juraj Halyák 

 

7. 
 

VZN mesta Rožňava o organizácií miestneho referenda – návrh na doplnenie 
 
Uznesenie č. 05/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave VZN 
mesta Rožňava o organizácií miestneho referenda – doplnenie § 3 bod 2f)   zmenu označenia 
mesta a § 3 ods. 7 písm.a) doplnený o text: a písm. f. 
 

 
 
Erika Nagypálová 

 

8. Úprava rozpočtu na rok 2012 -  MD ACTORES 
 
Uznesenie č. 06/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave úpravu 
– navýšenie rozpočtu na rok 2012 pre MD Actores v Rožňave.  
 

 
Mgr. Art. Tatiana 
Masníková 

 
 
 

9. Alternatívy fungovania TIC 
 
Uznesenie č. 07/11/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
Alternatívu A fungovania Turisticko informačného centra v Rožňave.  
 

 
 
Ing. Karin Cseh  
 
 

 

10. 
Návrh na zrušenie uznesenia MZ č. 126/2007 časť b, zo dňa 28.6.2007 
 
Uznesenie č. 08/11/12 – komisia odporúča  Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave zrušiť 
uznesenie MZ č. 126/2007 časť b, zo dňa 28.6.2007.  

 
 
Mgr. Peter Gallo 

 



 
11a. 

Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku MZ v Rožňave 
 
Uznesenie č. 09/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave návrh 
na zmenu Rokovacieho poriadku MZ v Rožňave podľa predloženého návrhu.  
 
 

 
 
Helena Šujanská 

 

 
11b. 

 
Scenár podujatia na predajnú akciu Vianočné trhy 2012 s predpokladanými finančnými  nárokmi 
 
Uznesenie č. 10/11/12 – komisia odporúča  schváliť scenár podujatia na predajnú akciu 
Vianočné trhy 2012 a vo finančnom rozpočte neodporúča zabíjačku z ekonomických dôvodov 
a z dôvodu rekonštrukcie námestia.  
 

 
 
 
Zuzana Mazanová 

 

 
11c. 

MD Actores Rožňava – návrh rozpočtu na rok 2013 – zmena 
 
Uznesenie č. 11/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
alternatívu č. 1.  
 

 
 
Mgr. Art. Tatiana 
Masníková 

 

 
11d. 

Návrh o zmenu v sieti škôl a školských zariadení z dôvodu presťahovania CVČ do priestorov 
bývalej Gemerskej knižnice na nádvorí Radnice 
 
Uznesenie č. 12/11/12 – komisia odporúča  schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
žiadosť o zmenu v sieti škôl a školských zariadení z dôvodu presťahovania CVČ do priestorov 
bývalej Gemerskej knižnice na nádvorí Radnice.  
 

 
 
Ing. Ivan Nemčok 

 

 
 
 
 
 
 


